
2nd Session, 60th Legislature
New Brunswick
1 Charles III, 2022-2023

2^e session, 60^e législature
Nouveau-Brunswick
1 Charles III, 2022-2023

BILL

43

**An Act to Amend the
Legislative Assembly Act**

Read first time: May 9, 2023

Read second time:

Committee:

Read third time:

HON. HUGH J. FLEMMING, K.C.

PROJET DE LOI

43

**Loi modifiant la
Loi sur l'Assemblée législative**

Première lecture : le 9 mai 2023

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

L'HON. HUGH J. FLEMMING, c.r.

2023

BILL 43

PROJET DE LOI 43

**An Act to Amend the
Legislative Assembly Act**

**Loi modifiant la
Loi sur l'Assemblée législative**

His Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

1 *Subsection 3(4) of the Legislative Assembly Act, chapter 116 of the Revised Statutes, 2014, is repealed and the following is substituted:*

1 *Le paragraphe 3(4) de la Loi sur l'Assemblée législative, chapitre 116 des Lois révisées de 2014, est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

3(4) Subject to subsections (3), (5) and (6), a provincial general election shall be held on the third Monday in October in the fourth calendar year following the ordinary polling day for the most recently held provincial general election.

3(4) Sous réserve des paragraphes (3), (5) et (6), des élections générales provinciales sont tenues le troisième lundi d'octobre de la quatrième année civile qui suit le jour ordinaire du scrutin des élections générales provinciales les plus récentes.